
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2019–2020 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2019Z23117 

Vragen van het lid Schonis (D66) aan de Minister van Infrastructuur en 
Waterstaat over het bericht «Onderzoek: omrijden taxi en te veel rekenen is 
schering en inslag» (ingezonden 25 november 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met de resultaten uit de Taximonitor 2018 van de Amster-
damse taximarkt?1 

Vraag 2
Hoe verhouden de resultaten zich tot de landelijke kwaliteit van de taxibran-
che, opgesplitst in opstap- en bestelmarkt? 

Vraag 3
Bent u het ermee eens dat het onacceptabel is dat er in bijna 40% van de 
ritten, gemaakt door een mysteryguest, sprake is van grote overtredingen? 

Vraag 4
Deelt u de conclusie dat de problemen zich vooral in de opstapmarkt 
voordoen? Wat is volgens u hier de oorzaak? 

Vraag 5
Deelt u de conclusie van het rapport dat de kwaliteit van de taximarkt 
structureel onder druk staat? 

Vraag 6
Wat is er volgens u nodig om de kwaliteit van de taxibranche weer naar een 
acceptabel niveau te krijgen? 

Vraag 7
Bent u het ermee eens dat het niet langer van deze tijd is dat de toegelaten 
taxi organisatie (TTO) voorrang krijgt op andere taxi’s, aangezien de andere 
taxi’s dus beter scoren op alle punten uit dit onderzoek?

1 Telegraaf, 22 november 2019; https://www.telegraaf.nl/nieuws/1007587689/onderzoek-omrijden-
taxi-en-te-veel-rekenen-is-schering-en-inslag
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